

《单词百科:adoptable是什么意思?adoptable怎么发音?adoptable的解释和用法》

英语单词adoptable是什么意思?adoptable怎么读?adoptable怎么发音?简答网为您整理了adoptable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



adoptable怎么读

adoptable的读音:[ə 'd ɒ pt ə bl]

adoptable的意思

1、adj.可采用的, 可收养的;

adoptable的双语例句

1、Does in the light of black blain scar adoptable treat a method?

针对黑色痘疤可采用的治疗方法?

2、According to She Lin, this kind of material is adoptable to the air quality in Beijing.

舍林说,用这种材料也比较适应北京的空气质量.

3、Firstly, based on the basic principles of engineering thermodynamics, the basic operation principles of this system is analysed, two adoptable ways of system operation are put forward: vapour power cycle way and vapour-liquid two-phase cycle way;

首先根据工程热力学基本原理,分析了系统的基本运行原理,提出了系统运行可采用的两种方式:蒸汽动力循环方式和汽液两相循环方式;

4、Firstly, the principle, components and control of variable thrust rocket engine are discussed. Then, the regulating ways and the adoptable technologies of thrust are studied, and the applications in astronavigation are analyzed.

论文首先阐述了变推力火箭发动机的工作原理、组成与控制,研究了推力调节途径和可采用的技术手段,并对它在航天领域的应用进行了分析。

5、Method of parameters modification of climate and land quality is adoptable.

评价方法应该采用气候和田间地块质量参数逐级修正的方法。

6、Here are some easily adoptable changes that would make a difference.

以下几项变革容易实施,且能起作用。

以上是简答网为您整理的adoptable怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于adoptable

的用法、adoptable的释义、

adoptable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/adoptable>